
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 15 marca 2016r. 

 

 

Miejsce spotkania: Sala Konferencyjna, Urząd Miejski w Barczewie, Plac Ratuszowy 1, 11-010 

Barczewo 

  

 

Tematy omawiane na spotkaniu: 

 

 

1. Uchwała  dotycząca regulaminu określającego tryb oraz szczegółowe zasady i 

warunki przyznawania świadczeń ze środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zwany 

dalej Funduszem Zdrowotnym 

1.1. Opinia związków zawodowych 

1.2. Skarga złożona przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego 

1.3. Odpowiedź Rady Miejskiej w Barczewie na skargę Wojewody 

2. Plan remontów placówek oświatowych w roku 2016 

3. Uchwała w sprawie zwiększenia kwoty na stypendia dla uczniów 

4. Plan wydatków związanych z uzyskaniem dofinansowania na organizacje oddziałów 

żłobkowych w Przedszkolu Miejskim w Barczewie 

5. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1 

1. Komisja wydała pozytywna opinię na temat Uchwały dotyczącej regulaminu 

określającego tryb oraz szczegółowe zasady i warunki przyznawania świadczeń ze środków 

na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zwany dalej Funduszem Zdrowotnym 

 

Do punktu 1.1 

Komisja przyznała, że uwagi złożone przez związki zawodowe były zasadne. Uwagi zostały 

uwzględnione w nowej uchwale 

Do punktu 1.2., 1.3 

Komisja uznała, że skarga złożona przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego była zasadna 

ze względów proceduralnych. Komisja zwróciła sie do Pani Chyżyńskiej o przygotowanie 

stosownej odpowiedzi do Wojewody i przesłanie jej w jak najkrótszym czasie. 

 

 

 



Do punktu 2. 

Pani dyrektor Chyżyńska poinformowała komisję o planach remontów placówek oświatowych w 

roku 2016. Ogłoszono przetarg dotyczący prac remontowych Szkoły Podstawowej w Łęgajnach.  

W planach jest remont schodów w Szkole Podstawowej. 

Pan Juszczyk przygotuje szczegółowy plan oraz kosztorys remontów, który zostanie przedstawiony 

na następnej komisji. 

Do punktu 3. 

1. Pani Chyżyńska poinformowała, że wniosek dotyczący Uchwały w sprawie 

zwiększenia kwoty na stypendia dla uczniów został już złożony. Pan Surmański 

poinformował, że właściwa kwota zostanie zabezpieczona na najbliższej sesji Rady Miasta 

 

Do punktu 4. 

Pani Chyżyńska przedstawiła plan wydatków związanych z uzyskaniem dofinansowania na 

organizację oddziałów żłobkowych w Przedszkolu Miejskim w Barczewie. Poinformowała komisję 

o konieczności powstania nowych etatów. 

W przypadku otrzymania dofinansowania z programu „Maluch” na utworzenie żłobka, 

przedsięwzięcie to przebiegnie bez dodatkowych kosztów. 

 

Do punktu 5. 

 

Pan Surmański poruszył kwestię ogólnych wytycznych w sprawie zasad sporządzania arkuszy 

organizacji szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Barczewo. 

Pani Chyżyńska odpowiedziała na wątpliwości komisji. Pan Surmański zaproponował dzień 12 

kwietnia na zorganizowanie spotkania z Dyrektorami w sprawie audytu placówek oświatowych. 

Komisja chce się zapoznać z opinią Dyrektorów na temat uwag wynikających z opracowania i ich 

opinii na ten temat. 

 

 

Obecni: Rafał Surmański, Hanna Chyżyńska, Alina Jakończuk, Andrzej Moszczyński 

 

Protokół sporządził 

Bartosz Idzikowski 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

                                          Rafał Surmański 

 

 


